
Milik: Otrzymałem wiele ofert, ale zdecyduję po Euro

News - ASRoma.pl

Arkadiusz Milik jest jednym z piłkarzy łączonych tego lata z Romą.

Oczywiście, ewentualne przyjście Polaka wiązałoby się z pozbyciem się

Edina Dzeko, co może nie być łatwą sprawą. 

 

Reprezentant Polski udzielił w międzyczasie wywiadu dla telegraaf.nl:

- Przyszłość? Za wcześnie, aby mówić o tym czy w przyszłym sezonie będę dalej grał

w Amsterdamie. Jestem graczem Ajaxu, ale otrzymałem wiele ofert. Dokonam

wyboru, wspólnie z klubem, dopiero po Mistrzostwach Europy. W każdym razie

porozmawiam z nowym trenerem.

 

22-latek wystąpił w tym sezonie w 42 oficjalnych meczach Ajaxu i zdobył 24 gole, z

czego 21 w Eredivisie.
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